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1. Valg af mødeleder 
Frode blev valgt. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (26.02.24) 
Referatet godkendt uden bemærkninger. 

 

3. Godkendelse af det underskrevne referat fra generalforsamlingen (18.03.24) 
Ingen bemærkninger. 

 

4. Konstituering 

A. Valg af sekretær 

Lejf blev genvalgt. 

B. Valg til stående udvalg (forperson markeret med fed skrift) 
 (NB: Alle udvalg fortsætter uden ændringer i personsammensætningen)., 

Værkstedsudvalget Frode, Carl-Erik, Gert, Lejf, Peter. 

Infoudvalget Peter. 

Turudvalget Peter, Gert, sekretæren. 

Grønt Råd Peter, Gert. 

Trafikpolitisk udvalg Gert, Carl-Erik, Lejf, Peter. 

 

5. Meddelelser 

A. Formanden 

• Vi har et restbeløb på ca. 1300 kr. stående hos Thromsholdt cykler.  

• Skal vi have et justeringsværktøj til tandremme på værkstedet? Lejf kikker på priser. 

(Efterfølgende set på nettet: 380 kr. (Rose), 489 kr. (Cykelpartner)). 

• Peter havde modtaget en mail fra Cyklistforbundets repræsentant i Egedal Kommune (Svend 

Jørgensen) i anledning af en sag om ”livsfarlig cykling i Egedal Kommune” (fra Hove til Ske-

bjergvej), skrevet af en hverdagscyklist. Der var aftalt en gennemkørsel af ruten sammen med 

brevskriveren d. 7/4, hvor Peter var inviteret til at deltage. 

MEN: Den utilfredse cyklist udeblev – uden afbud!! 

• Vi har fået en opfordring til at arrangere en tur (med cykel naturligvis) til kommunens venskabs-

by Brandenburg an der Havel. 

Idéen er, at turen skal arrangeres i samarbejde med en cykelgruppe i den tyske by. 

Peter undersøger mulighederne, samt – ikke mindst – hvor mange af vore cykelvenner, der kun-

ne være interesseret. Umiddelbart forestiller vi os bustransport tur/retur, med cyklerne i en trai-

ler. 

B. Kassereren 

• Vi har stadig penge på kontoen. 

• Apropos vor konto. Så vil banken nu have 100 kr. pr. md. i gebyr. Det er mange penge for et så 

lille regnskab som vores – og forbundet vil ikke betale det. De anbefaler os at gøre som flere an-

dre afdelinger: At kassereren bruger sin egen bankkonto som mellemregning. 

Det ønsker Susanne ikke, så hun arbejder videre på at finde en gratis bankløsning. 

(I skrivende stund kan sekretæren oplyse, at det skulle være ved at være på plads). 
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C. Øvrige 

• Gert havde været til forbundets Forårsseminar, og fortalte i store træk om seminaret. Gert har vi-

deresendt det materiale, han efterfølgende har modtaget om seminaret, til os alle i bestyrelsen. 

 

6. Udvalgsarbejdet (forperson markeret med fed skrift) 

A. Værkstedsudvalget (Frode, Carl-Erik, Gert, Lejf, Peter) 

• Vi kom igen ind på den – efter nogle udvalgsmedlemmernes mening – særdeles mangelfulde opryd-

ning og rengøring i værkstedet. Der skal gøres noget meget snart! 

Mht. alle de gamle dele, vi har liggende, mente Peter, vi kunne kontakte f.eks. Buddha Bikes på 

Nørrebro. De renoverer brugte cykler. Måske kan de bruge noget af det, vi har liggende. 

 

B. Infoudvalget (Peter) 

• Intet nyt. 

 

C. Turudvalget (Peter, Gert, sekretæren) 

• Intet nyt. 

 

D. Grønt Råd (Peter, Gert) 

• Intet nyt. 

 

E. Trafikpolitisk udvalg (Gert, Carl-Erik, Lejf, Peter) 

• Spørgsmål: Hvornår er de færdige med at arbejde på Supercykelstien (ved Novo i Måløv). 

- Vi kan jo spørge Pia i kommunen, om hun ved det. 

• Vi kunne godt ønske os, at der blev fejet noget bedre på nogle af cykelstierne. 

 

7. Fastlæggelse af datoer for kommende bestyrelsesmøder, samt generalforsamling 2025 
Tirsdag d. 25.06.24, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. 

Mandag d. 09.09.24, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. 

Mandag d. 21.10.24, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. (Med orientering/dagsorden til Landsmødet). 

Mandag d. 18.11.24, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. 

Mandag d. 17.02.25, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. 

Mandag d. 10.03.25, kl. 19:30: Bestyrelsesmøde i værkstedet. 

Mandag d. 24.03.25, kl. 19:30: Generalforsamling i lokalet ved værkstedet. 
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Øvrige planlagte møder, arrangementer og ture. NB: Med forbehold for senere ændringer. 

➢ Se mere omtale af turene i Turkataloget. Her findes også mange gode tilbud fra andre afdelinger. 

Søndag d. 12.05.24, kl. 10:00: Københavnertur. 

Søndag d. 26.05.24, kl. 10:00: Troldetur (til Lillerød). 

Søndag d. 16.06.24, kl. 10:00: Skovtur. 

Søndag d. 18.08.24, kl. 10:00: Troldetur (til Hedeland). 

Søndag d. 15.09.24, kl. 10:00: Blovstrød Banen. 

Søndag d. 20.10.24, kl. 10:00: Løvfaldstur. 

Søndag d. 08.12.24, kl. 13:00: Juletur (med gløgg, æbleskiver og pakkespil i kælderen ved værkstedet). 

Onsdag d. 01.01.25, kl. 10:00: Godmorgentur. 

Søndag d. 02.03.25, kl. 10:00: Fastelavnstur (med madpakkespisning og tøndeslagning ved værkstedet). 

 

 

8. Eventuelt 

• Sekretæren berørte spørgsmålet om, hvilke persondata om vore medlemmer, en lokalafdelings-

bestyrelse som os må ligge inde med – og hvor længe. 

Susanne oplyste, at der var information at hente i CFSA’s hjemmeside. Følg linket: 

https://frivillighed.dk/guides/emne/gdpr-personoplysninger 

• Peter kunne fortælle, at der var tanker i gang om at etablere et fælles St. Cykeldags arrange-

ment for Storkøbenhavn. 

https://frivillighed.dk/guides/emne/gdpr-personoplysninger

